

Date: 03rd July 2020

PROHIBITION OF PRICE COMPETITION

1. Distributor shall at all times abide to the pricelist set by the Company whether promoting single/bulk product(s) or promotion packages accordingly when retailing on offline or online platform(s). This will build trust and professionalism among fellow distributors globally.
2. The Company reserves the right to claim and/or sue damages for Breach of Conduct which may result to Termination of membership with notice.
3. Consequences include the right to Freeze/Terminate All IDs, forfeiture of Bonuses and file Legal Action for Damages of Credibility and Integrity.
4. All cost will be borne by the defendant if found guilty.

禁止削价出售产品

1. 经销商在对外销售公司产品，无论何时的销售单一产品 / 配套产品 / 促销配套，都必须始终遵守公司所设定的价格表。此举是为了建立全球经销商之间的信任和专业精神。
2. 对于行为违规的经销商，本公司保留要求赔偿的权利。甚至会终止有关会员经销商的资格。
3. 此举包括冻结 / 终止所有户口，没收奖金以及对造成诚信上受损提起法律诉讼的权利。
4. 一旦被判有罪，违规的经销商将承担所有的费用。



Address : No.11 & 13, Jalan Icon City, Icon City, 14000 Bukit Mertajam, Pulau Pinang, Malaysia.

Tel : +(60)4-506 0185/86 **Fax :** +(60)4-506 0187 **Email :** info@maxpine.com.my **Website :** www.maxpineinternational.com